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Mandag 13. mars 2023, kl. 14.00-19.00   
Via Teams 

 
   

   
Til stede fra styret:     Torgeir Røinås Pedersen  

Birgit Iversen      
May Brit Osaland   
Kjetil Folkvord  
Solveig Johansen Nygaard    
Åse Linda Tynning (ikke sak 39)  

 Henriette Haavind Apalnes  
             Siril Ueland Fossdal 

          
Forfall fra styret:      Ingen  
   
Til stede fra administrasjonen:  Eirik Bolme (o-sak 36 og sak 47, 49, 50 og 51), Christine 

Ellingsen (o-sak 36 og sak 47), Hermod Buttedahl (o-sak 36 
og sak 46, 47 og 53) og Irina Solem (o-sak 36 og 37 og sak 
47 og 53) Maria K. Dalsbø (o-sak 39) 
   
Mona Kristiansen 

     
Til stede fra komiteene:    Ingen    

 
 
Saksliste - styresaker 
 

Åpning  
Godkjenning av innkalling og saksliste  

 
Orienteringssaker  

O-sak 36/22-24  Status fra avdelingene       

O-sak 37/22-24  Status EuroGym 2024         

O-sak 38/22-24   Personal        

O-sak 39/22-24  Status varslingssaker       

O-sak 40/22-24  Internasjonalt arbeid       
      - Status RUS/BEL 
      - Rapport fra Nordisk møte 
         

Styresaker  
FS-46/22-24  Tildeling trener og utøverstipend 2022     

FS-47/22-24  Budsjett 2023         

FS-48/22-24  Forsikringssak, oppfølging      

FS-49/22-24  Organisasjonsgjennomgang mandat og deltagere   

FS-50/22-24  Dispensasjon fra NIFs lov § 2-4 kjønnsfordeling    
FS-51/22-24    Framdriftsplan, strategi- og handlingsplaner   

FS-52/22-24        Internasjonal strategi      

FS-53/22-24  Arrangement, strategi      

FS-54/22-24  Eventuelt 
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Saksliste  
 

Åpning  
Godkjenning av innkalling og saksliste  

Det ble meldt inn tre saker under eventuelt, de ble gitt følgende nummer og titler: 
O-sak 41/22-24  Fratredelse styremedlem 
FS- 54/22-24  Representant Gymnastics for all komiteen European Gymnastics 
FS-55/22-24  Innspill til «Idretten vil – 2023-2027» - ny langtidsplan for norsk idrett  
FS-56/22-24  Representasjon Trøndelag kretsting og NM i Gymnastikkhjul 
 
 
Orienteringssaker  
 
O-sak 36/22-24  Status fra avdelingene  

De fire avdelingslederne ga en status fra sine respektive avdelinger.   

 

Kompetanse: 

Utvikling. 
Det jobbes med revidering av Idrettens Grunnstige.  
Alle konseptkursene vil bli gjennomgått med mål om å lage en struktur slik at de samlet kan gi en form for 
aktivitetskompetanse.  
Mange henvendelser fra klubber som har fått nye haller med spørsmål om "hva trenger vi av kurs for å 
kunne starte opp god aktivitet" og «hva har vi lov til å gjøre på trampett og trampoline?» Det sees på en 
kursløsning for å imøtekomme disse behovene i klubbene.     

Trener 1. 
Piloter er kjørt på nytt kurset hvor NIFs fellesemner er implementert. Det nye kurset tilbys høsten 2023. 
 
Trener 2. 
Utvikling av fordypningskursene går som planlagt og i henhold til vedtak. Pilot på fordypningskurs i bredde vil 
bli kjørt 22. - 23. april. 
 
Trener 3. 
NGTF utvikler tre egne moduler, mens syv moduler leveres av NIF/OLT. 
Idretter som kan sammenligne seg med oss har uttrykt at de kunne tenke seg å delta på våre moduler. 
Prosessen med å rekruttere deltakere til kurset starter i nær fremtid. 
 

Kursadministrasjon. 

De aller fleste oppsatte kursene blir gjennomført som planlagt. Noen avlysninger hvor pris ofte er en 

avgjørende faktor, spesielt i nord hvor det er lange avstander.    

Vi må se nærmere på hvordan vi som forbund skal finansiere fremtidige kurs og kompetansetiltak. 

Høstens kurs er under planlegging.  

 
Trenerutvikling. 
Det er gjennomført en samling for trenerutviklere på Trener 1.  

Synlighet og deltakelse. 
Planleggingen av ALT konferansen er i gang. Avdelingen har ansvaret for trenerdelen av konferansen.  

EuroGym2024. 
Det har vært avholdt et møte med Eurogym 2024 vedrørende Educational forum. Ambisjonene er høye!  
 

Konkurranse: 

Det er etablert et fagforum med landslagssjefene og avdelingsleder. Det planlegges to fagforum i året.  

Møte i toppidrettsgruppa er planlagt den 30. mai.  

 
Turn kvinner og turn menn. 
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NM turn senior 2023. Skulle vært arrangert ifm NM-veka, men arrangøren trakk seg og mesterskapet er 
utlyst på nytt, det er p.t to søkere. 
NM turn senior 2024 ifm. NM-veka, 18.-22.09 i Hamar. Det er dialog med Hamar ILs Turngruppe om deres 
rolle som teknisk arrangør av mesterskapet som er planlagt avholdt i Presterudhallen. 
Nordisk turn junior og senior 05.-07.04.2024. Det er Norge sin tur til å være arrangør i 2024. P.t er det to 
søkere.  
Det er i samarbeid med vår samarbeidspartner, Uno-X, gjennomført et praktisk matlagingskurs og 
ernæringsforedrag for landslagene. Dette var både lærerikt og motiverende.  
 
Turn kvinner. 
Turn kvinner avholdt dommer- og trenerseminar 21.-22.01 i Lillestrøm med 62 deltakere. 
Tiril Døvre har takket nei til å fortsette som landslagstrener for juniorene og avsluttet sitt arbeidsforhold 
31.01.23. Det jobbes med å finne en løsning på dette. 
Landslagssjef Antonio Egri har tatt ut 14 seniorer (fra 4 klubber) og 4 juniorer (fra 2 klubber) til landslagene. 
Det har blitt avholdt 2 landslagssamlinger i Haslehallen (27.-29.01 og 17.-19.02). for både junior og senior 
med gjennomkjøringskonkurranse den siste helgen. 
Årets første internasjonale konkurranse var World Cup i Cottbus Tyskland 23.-26.02. hvor vi deltok med 3 
utøvere (Maria Tronrud fra Oslo, Julie Erichsen fra Laksevåg og Mali Neurauter fra Oslo). 

• 6. plass til Julie Erichsen i skrankefinalen (12.566). 

• 7. plass til Maria Tronrud i bomfinalen (12.533). 
Årets første nasjonale konkurranse (FIG 1, rekrutt, junior og senior) ble avholdt 04.-05.03. i Nedre Glomma 
med 71 deltakere. 
Tre utøvere deltok i årets andre World Cup i Baku Aserbajdsjan i helgen (09.-12.03.). 
Dora Sif Oskarsdottir deltok på internasjonalt dommerkurs i Lausanne 20.-21.2 og gikk fra dommergrad 4 til 
dommergrad 3. 
 
Turn menn. 
Seniorlandslaget avholdt sin første samling 03.-06.01 i Haslehallen, hvor de bla hadde fysiske tester på 
Olympiatoppen. 
Det er avholdt landslagssamling for junior 17.-21.01. på Jessheim. Det ble i løpet av samlingen avholdt et 
praktisk LUM-seminar for dommere og trenere med totalt 20 deltakere. 
Det er gjennomført samling for junior og senior 05.-10.02 i Gdansk, Polen, sammen med det svenske 
landslaget. Det ble bla gjennomført en testkonkurranse i løpet av samlingen. 
Deltagelse i World Cup i Cottbus Tyskland 24.-26.02. med 4 utøvere (Nore Skulesson Stene og Peder 
Skogvang fra Oslo, Fredrik Bjørnevik Aas fra Laksevåg og Sebastian Sponevik fra Hoppensprett). Ingen 
finaler på de norske guttene. Beste norske prestasjon ble Sebastian Sponevik med 11. plass i hopp.  
Det er avholdt ekstra uttakskonkurranse 19.02 i Stavanger som bidrag til uttak til VM junior og EM senior. 
Nikolai Rønbeck deltok på internasjonalt dommerkurs 16.-17.02. i Lausanne, Sveits. Han gikk fra 
dommergrad 3 til dommergrad 2. 
Årets første Ifact Norgescup, 04.-05.03 ble gjennomført i Stavanger med 103 utøvere. 
 
Rytmisk Gymnastikk. 
Det ble avholdt uttakstest den 14.01. Dette var første av tre tester som blir tellende i uttaket til EM for senior 
(17.-21.05, Baku Aserbajdsjan). Fire av seks seniorlandslagsgymnaster deltok. To deltok ikke pga 
sykdom/skade. 
Det er avholdt fem nasjonale konkurranser. 
Utviklingsgruppen har gjennomført samling den 17.-20.02 i Skjeberg.  
Olga Ivanova deltok på internasjonalt dommerkurs 23.-25.02 i Lausanne, Sveits. 
Første internasjonale konkurranse er 17.-19.03 i Athen, Hellas. Josephine N. Juul Møller deltar for Norge.  
 
Troppsgymnastikk. 
Det er avholdt dommer- og trenerseminar 21.-22.01 i Oslo. Det deltok 36 på trenerseminar og 82 på 
dommer-seminaret. 
NM i nasjonale klasser kvinner junior (teknisk arrangør Holmen) og menn og miks junior (teknisk arrangør 
Beitstad) ble gjennomført helgen 11. og 12.02. 
Oppdragsavtaler med alle landslagstrenere for 2023 og 2024 er signert. 
 
Gymnastikkhjul. 
Treningssamling i januar avlyst pga. mangel på arrangør. 
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NM arrangeres 18.03 i Rygge. Det er påmeldt 1 senior og 3 juniorer som bedømmes etter det internasjonale 
reglementet. I de nasjonale klassene (som turner etter stige-reglementet) deltar 5 rekrutter og 4 juniorer. 
Arbeidsgruppen skal avholde forbundsdommerkurs 21.-22.04 i Oslo.  
 

Organisasjon: 

Budsjett 2023 er ferdigstilt og klart for behandling i forbundsturet.   

Kretsledermøtet er gjennomført og evaluering er sendt ut til alle deltagere, men kun to har svart. 
Tilbakemeldingene tas med videre til neste års planlegging.  
Alle kretsene har hatt, eller skal ha kretsting i år. Det er utarbeidet en presentasjon til styremedlemmene som 
skal representere på kretsingene.  
Revidering av barneidrettsbestemmelsene. Her er det nedsatt en arbeidsgruppe som skal holde i dette 
arbeidet fremover.  
Det vil bli tilbudt webinarer for medlemmer og tillitsvalgte fremover. Det første har tema «Økonomi- og 
rapportering» og gjennomføres 12.04. 26 klubber er så langt påmeldt.  
Forbundstinget 2024 (arrangør Fredrikstad Turnforening) og ALT-Konferansen (03.-05. nov 2023) er under 
planlegging.  
Det er nå mulig for klubbene våre å søke på Utstyrsordningen 2023. Fristen er frist 15.03 og det har p.t 
kommet inn 50 søknader 
Fire nye haller er planlagt ferdigstilt før sommeren; Stord, Kvinnherad, Sande (Holmestrand) og Rana. 
Det samarbeides med Ifact om nye tegninger til revidert veileder for Idrettens Basishall.   
Helen Kvernberg er ny klubbveileider i NGTF. Hun er i gang med NIFs klubbveilederutdanning. Alle 
forbundets klubber er blitt bedt om å melde inn behov for klubbutvikling.  
Det er foretatt en streaming-undersøkelsen i samarbeid med NIF blant våre idrettslag. 
Det har vært god mediadekning den siste tiden vedrørende det positive arbeidet vi gjør med tanke på 
verdiarbeid. 
Ny dokumentside er lansert på gymogturn.no. Dette vil gjøre hjemmesidene mer oversiktlig og det blir lettere 
å søke opp og få tilgang til dokumenter. 
Status trenerlisenssaken - Det er sendt ut 2 purringer til de største klubbene som ikke har løst ut 
trenerlisens. 15 av 32 klubber har svart. Kretsene vil få oversendt listene og vil bistå med den videre 
oppfølgingen.    
 
Bredde: 

Parkour. 
Introkurs avholdes 25.-26. mars. Per dags dato er det 21 påmeldt. Parkourama er planlagt i april. Her trengs 
flere deltagere.  
 
Para.  
Utvikling av parakurs er igangsatt og det lages promofilm av parautøverne våre.  
Det er avholdt et møte med stiftelsen Vi for å se på et mulig samarbeid.  
Det vil bli gjennomført en felles samling for hele den norske troppen som skal til Special Olympics i april. 
Troppen består av 44 utøvere og 23 ledere, hvorav NGTF stiller med flest utøvere. Både president, 
generalsekretær og avdelingsleder bredde skal være med under lekene i Berlin.  
Samling for turn kvinner, turn menn og RG er gjennomført.  
 
Bredde. 
Idrettens grunnstige er under revidering.  
Det er gjennomført en trening for fellestropp til Gymnastrada med 40 deltakere.  
Det skal gjennomføres en breddehelg i september, som vil være en felles møteplass for alle som driver med 
breddeaktiviteter.  
 
Barneidrett. 
Området for barneidrett på hjemmesidene våre revideres, slik at det blir mer tydelig og brukervennlig.  
Barneidrettsbestemmelsene oversettes til russisk grunnet nye gymnaster fra Ukraina.  
 
Ungdomssatsning. 
NIF har igangsatt et prosjekt for å få et bedre aktivitetstilbud for ungdom. Søknadsfrist er 31. mars. Dette er 
noe vi ønsker å ta del i! 
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O-sak 37/22-24  Status EuroGym 2024 og Unge ledere    
Avdelingsleder bredde/president LOC, Irina Solem, la frem status for EuroGym 2024, og prosjektleder, 
Solveig Johansen Nygaard, la frem status for Unge ledere.  
Arbeidet med EuroGym2024 går etter planen på hvert område.  
Stig Nilsen er ny person inn i LOC, og har tatt over økonomifunksjonen. Det avholdes jevnlige LOC-møter og 
møter med European Gymnastics.   
Første bulletin skal ut i mai og er under utarbeidelse.  
Infomøte for alle nasjoner er 06. mai, da skal all informasjon være ferdig.  
Hjemmeside er på plass og frivillighetsportalen ble lansert 01. mars, 33 frivillige påmeldt allerede.  
Irina Solem skal presentere EuroGym2024 under FIG-colloquium i Athen i slutten av mai. Det er planlagt 
EuroGym2024 stand under Gymnastrada i Amsterdam i sommer.  
Vi har fått innvilget 1,7 millioner kroner fra Samfunnsløftet til EuroGym2024, 1,5 millioner kroner er 
øremerket innkjøp av utstyr og 200.000 kroner er øremerket prosjektet Unge ledere. Dette er veldig positivt! 
Utstyret som kjøpes skal bli igjen i turnforeningene i Nordland. Det jobbes videre med inntektssiden og det 
søkes midler fra andre potensielle samarbeidspartnere og stiftelser.  
Samarbeidsavtale med Bodø2024 er utarbeidet og vil bli signert i løpet av kort tid.  
 
Tre samlinger i prosjektet Unge ledere er avholdt. Ungdommene er godt i gang, er delt i grupper og har fått 
mer konkrete oppgaver og ansvar. De skal bla ha ansvar for FunZone, ChillZone og Norwegian corner under 
EuroGym2024. De har også fått ansvar for SoMe (Instagram, Tiktok og Facebook).  
Flere har meldt interesse for å være med i prosjektets fase 2.     
 

O-sak 38/22-24  Personal  
Generalsekretæren ga en kort status fra administrasjonen om sykemeldinger, endringer og arbeidsmiljø. 

Camilla Sandhaug Johnsen begynner i NGTF som administrasjonskonsulent etter påske. Marie Moltubakk er 

tilbake etter foreldrepermisjon og Johanna Brandsegg har fått forlenget sitt vikariat til 31.07.23.   

      

O-sak 39/22-24  Status varslingssaker  
Rådgiver verdiarbeid, Maria Dalsbø, gjorde rede for status i pågående varslingssaker.  

Det er økning i saker, dette er et tegn på at vi har et system som fungerer, noe som er positivt.  

  

O-sak 40/22-24  Internasjonalt arbeid       
Visepresident, Birgit Iversen, ga en status fra Nordisk møte, som NGTF var vertskap for helgen 03. – 05. 

mars. President Torgeir Røinås Pedersen, visepresident Birgit Iversen og generalsekretær Mona Kristiansen 

stilte fra NGTF, i tillegg var det representanter fra Sverige, Danmark, Finland, Island, Færøyene og de 

svensktalende finnene, til sammen 14 deltagere.  

Aktuelle saker som ble diskutert var bl.a. nedre aldersgrense for deltagelse i seniorklassene internasjonalt, 

situasjonen i Ukraina og Russisk deltagelse i mesterskap, samt ønske om et nordisk samarbeid om et felles 

Gymnastics for all arrangement. Nivået på det nordiske samarbeidet og hva det er naturlig å samarbeide om 

ble også diskutert.  
Neste års møte er på Færøyene den 01. – 03. mars.  
 

O-sak 41/22-24  Fratredelse styremedlem 

Henriette Haavind Apalnes informerte om at hun trekker seg fra forbundsstyret av helsemessige årsaker.  

 

Vedtak:   Orienteringssakene 36-41, tas til orientering. 

 
         

Styresaker  
 
FS-46/22-24  Tildeling trener og utøverstipend 2022  
Avdelingsleder konkurranse, Hermod Buttedahl, la frem kriterier for og forslag til tildeling av trener- og 

utøverstipend for 2022.  

 

Det har kommet inn til sammen 34 søknader innen fristen, 6 fra trenere og 28 fra utøvere. Søknadene har 
vært til behandling hos de tekniske komiteene i samråd med konsulentene og 
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landslagssjefene. Forbundsstyret har tillit til vurderingene som er gjort, og støtter innstillingen som ble lagt 
frem.  
 
Habilitet ble vurdert, styret vurderte det dithen at ingen av styrets medlemmer er inhabile i saken.  
 

Vedtak: Det tildeles åtte stipender a kr. 15.000,- for 2022 til hver av de to høyest prioriterte i 

hver konkurransegren. Stipendene tildeles følgende personer: 

Turn kvinner: 

Kristine Pettersen Hammerø (Aalesunds TF) 

Hannah Ifeanyi (Oslo TF) 

Turn menn: 

Joar Birkeland Amblie (Oslo TF) 

Jakob Kvamsøe (Bergens TF) 

RG: 

Josephine Juul Møller (Asker TF) 

Lotte N. Juul Møller (Asker TF) 

Troppsgymnastikk: 

Maximilian Tefre Løvaas (Laksevåg) 

Iril Lie Grongan (Laksevåg)  

 

Det tildeles tre stipender a kr. 10.000,- for 2022 til hver av de høyest prioriterte 

trenerne i hver konkurransegren. Stipendene tildeles følgende personer: 

Trenere: 

Marius Cristian Uta (Turn menn, Bergens TF) 

Krasimira Vasilieva (RG, Njård) 

Regine Økland Lillebråten (Troppsgymnastikk, Haugesund TF) 

 

Total sum for alle stipender: 150.000kr.  

  

FS-47/22-24  Budsjett 2023   
Oppfølging sak FS-23/22-24 

Avdelingsleder organisasjon, Eirik Bolme, og generalsekretær Mona Kristiansen, la frem nytt utkast til 

budsjett for 2023.  

Det er gjort betydelige kutt i budsjettrammene i alle avdelinger for å oppnå et budsjett i balanse, hvor 
følgende poster er av størst betydning:  

• EuroGym2024   

• Personal  

• Troppsgymnastikk   

• Marked  
Det fremlagte budsjettet viser et underskudd på kr. 50.000,-  
Mye av grunnen til at vi har et budsjett i balanse er vakante stillinger, som ikke er besatt, og ansatte på 
sykemelding og i permisjoner, som ikke er erstattet. Dette fører til et økt press på de ansatte, og er ikke 
bærekraftig på sikt.   
Det poengteres at det er et budsjett med toppidrettsfokus, og det stilles spørsmål om vi er gode nok til å 
fremme rekruttering og andre fokusområder som satsning på gutter, para og økonomi som barriere.  
Vi må jobbe for at toppidretten i større grad finansieres gjennom sponsormidler.  
 

Vedtak:  Budsjett 2023 vedtas med et underskudd på kr. 300.000,- under forutsetning av at 

tidligere styrevedtak om at egenkapitalen ikke skal være under 10% av omsetningen 

ivaretas. De ekstra midlene skal gå til personal, internasjonal representasjon og 

organisasjonsgjennomgang.  

Alle grenene får beskjed om at fokus på bredde og rekruttering skal økes og 

gjenspeiles i budsjettene.  

Det påbegynnes et arbeid for å vurdere om vi drifter forsvarlig, med tanke på de 

ressurser vi har og vedtatte planer og mål. 
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FS-48/22-24  Forsikringssak, oppfølging  
Oppfølging av sak FS-35/22-24. 

Styret behandlet saken i desember 2022 og vedtok følgende: «Det er mottatt søknad fra en landslagsutøver 

om å få dekket en egenandel på kr. 20.000,- som vedkommende har måttet betale for en operasjon på privat 

klinikk i oktober 2021. Skaden skjedde på en landslagssamling. I henhold til tidligere vedtak i forbundsstyret 

kan utøvere som må opereres på privat klinikk, og hvor beløpet som dekkes av forsikringen ikke er 

tilstrekkelig, søke om å få dekket det overskytende av NGTF.  

Vedtak: Det er nødvendig med dokumentasjon på de totale kostandene som er påberopt, samt en 

redegjørelse fra forsikringsselskapet før forbundsstyret kan fatte et endelig vedtak.» 

 

Redegjørelse fra forsikringsselskapet og fra utøver er mottatt.  

 
Vedtak:  NGTF dekker halvparten av utøvers egenandel, det vil si 10.000kr.  
     

FS-49/22-24  Organisasjonsgjennomgang mandat og deltagere  
Administrasjonen har vært igjennom en omfattende omorganisering i perioden 2019 – 2021, i tillegg er flere 
kretser blitt sammenslått.   
  
I kretsledermøte 28. - 29.01.2023 var det enighet om at det neste naturlige skrittet for organisasjonen er å se 
på den politiske organiseringen av NGTF.   
  
Kretsledermøte besluttet å nedsette et utvalg bredt sammensatt av representanter fra forbund, krets og 
klubber. Utvalgets oppgave vil være å evaluere omorganiseringsprosessen, samt se på rolle-, oppgave- og 
ansvarsfordeling i NGTF, med mål om å organisere forbundet vårt best mulig med tanke på fremtiden, 
medlemmene våre og de oppgaver og ressurser vi er satt til å forvalte.   
Kretsene ble bedt om å komme med forslag til kandidater til utvalget.  
   
Aktuelle kandidater ble foreslått og diskutert i møte.   
 
Følgende forslag til mandat ble fremlagt: 
Det opprettes en prosjektgruppe bestående av representanter fra forbundsstyret, krets, klubb og NGTFs 
administrasjon. Gruppen ledes av en ekstern prosjektleder.   
  
Prosjektgruppen gis følgende mandat:  
Den nedsatte prosjektgruppen skal foreta en organisasjonsgjennomgang av NGTF på forbunds- og kretsnivå 
med siktemål å:  

1. Påvise behov og utfordringer knyttet til dagens organisering, herunder rolle-, oppgave- og 
ansvarsfordeling i NGTFs styrer, komiteer og utvalg.  
2. Legge frem forslag til tiltak for å oppnå samsvar mellom påviste utfordringer og fremtidige 
behov, slik at vi får en organisasjon som er mest mulig hensiktsmessig organisert med tanke på 
medlemmene våre og de oppgaver og ressurser vi er satt til å forvalte.  

  
Som en del av arbeidet skal det også gjøres en evaluering av omorganiseringsprosessen forbundet har vært 
igjennom i perioden 2019-2021.  
  
Det forventes at det legges opp til en prosess med flere høringsrunder, hvor alle NGTFs organisasjonsledd 
involveres. Prosjektet skal ferdigstilles senest 01. Mars 2024, slik at evnt. tiltak som krever tingbehandling 
blir ferdig forberedt innenfor gjeldende frister før forbundstinget i 2024.    
  
Prosjektet gjennomføres i fem faser med følgende tidsfrister:  
  
1: Evaluering av omorganiseringsprosessen av NGTFs kretser og administrasjon gjennomført i 2019-
 2021.  

Frist: 01.07.2023  
  
2: Kartlegging.   

Mål: Dokumentere en presis beskrivelse av:  
- hvilke oppgaver som løses og på hvilket nivå  
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- plassering av mandater og ansvar  
- kontantstrøm  
- hvilke ressurser anses nødvendig for å løse disse, både tid og kompetanse.  
Frist: 01.11.2023  

  
3: Prioritering og planlegging.  

Mål: Avgjøre hvilke utfordringer som har størst betydning for framtidig organisering.  
Avgjøre hva som er viktigst for utvikling og effektivisering i NGTF.   
Foreta prioriteringer i forhold til strategiske planer, funnene i kartleggingen og    

 evalueringen, kortsiktige og langsiktige mål og tilgjengelige ressurser.  
Gjennomføre risikovurderinger til de ulike funn og prioriteringer.  
Resultat: Rapport som danner grunnlag for videre handlinger.  
Frist: 01.01.2024  

  
4: Organisering og bemanning.  

Mål: Utarbeide en plan med forslag til videre organisering og fordeling av ressurser og kompetanse, 
 som underbygger de prioriteringer vi har gjort.   

Frist: 01.03.2024  
  
5:  Implementering.  

Etter forbundstinget 2024. Målet er å få ny, forenklet og mer effektiv organisasjon.  

 

Vedtak:  Mandat og prosess for en organisasjonsgjennomgang i NGTF vedtas. 

Aktuelle kandidater, som ble foreslått under møte, forespørres.    
  

FS-50/22-24  Dispensasjon fra NIFs lov § 2-4 kjønnsfordeling  
Administrasjonen har mottatt flere søknader fra NGTFs kretser og klubber vedrørende ønske om å få 
dispensasjon fra NIFs lov § 2-4 kjønnsfordeling, i forbindelse med gjennomføring av kretstingene i 2023.   
Søknadene har kommet sent, og det har vært kort tid til behandling. Det er usikkerhet rundt hva som har 
vært tidligere praksis ift behandling av slike saker, og det er derfor ønskelig med en avklaring rundt kriterier 
og prosess.   
  
I veiledningen til NIFs lov § 2-4. Kjønnsfordeling står det beskrevet at dispensasjon kun skal gis dersom det 
foreligger «særlige forhold». Videre står det følgende:  
Etter organisasjonspraksis avgjøres dette etter en konkret helhetsvurdering. Praksis viser at aktuelle 
momenter i vurderingen vil kunne være:  

• Tiltak som er gjort for å oppfylle bestemmelsen:  

• Hva er gjort fra valgkomiteens side for å finne kandidater, slik at 
kjønnsfordelingsbestemmelsen oppfylles for de vervene det søkes om dispensasjon for.  

• Er det bestemte kompetansekrav som har vanskeliggjort arbeidet.  

• Hvordan har organisasjonsleddet jobbet for å rekruttere kandidater av begge kjønn.  

• Om det tidligere er søkt om/innvilget dispensasjon:  

• Dersom det tidligere er innvilget dispensasjon til samme verv, og med samme 
begrunnelse, vil det være mindre aktuelt å gi dispensasjon, med mindre det er nye 
momenter som kan begrunne en dispensasjon.  

• Dersom det tidligere er søkt om dispensasjon, men avslått, og søker ikke har nye 
momenter, tilsier det normalt nytt avslag.  

• Hvordan kjønnsfordelingen i medlemsmassen er:  

• Dersom det er en overvekt av ett kjønn i medlemsmassen, tilsier det at det kan være 
vanskeligere å finne kandidater av det andre kjønnet.  

• Hvilket organisasjonsledd gjelder dispensasjonen:  

• Det skal normalt mer til å innvilge en dispensasjon i store organisasjonsledd, som 
store særforbund og store idrettskretser, der det er lettere å finne kandidater av begge 
kjønn.  

• Hva slags type verv det søkes dispensasjon for:  

• Er det styreverv eller et styreoppnevnt verv. Terskelen for å gi dispensasjon for 
styreverv er normalt høyere enn styreoppnevnte verv, men her kan konkrete 
omstendigheter tilsi at det er særlige kompetansekrav.  
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• Er det som fast medlem eller som varamedlem. Det skal normalt mer til for å gi 
dispensasjon til et fast medlem enn til et varamedlem.  

• Er det særlige kompetansekrav knyttet til vervet.  

• Om det er varamedlemmer som kan tre inn:  

• Gjelder det representasjon og delegasjonen som er meldt inn har varamedlemmer, 
vil det normalt ikke gis dispensasjon dersom varamedlemmet har et kjønn som gjør at 
delegasjonen samlet sett oppfyller § 2-4.  

• Om søknaden gjelder et verv som skal velges eller om det gjelder representasjon:  

• Representasjon er et enkeltstående oppdrag, hvilket taler for at det skal være 
enklere å få dispensasjon. Samtidig vil det normalt vil være flere mulige kandidater å 
velge mellom, men dette avhenger av størrelsen på organisasjonsleddet og 
kjønnssammensetningen i medlemsmassen.  

 
Vedtak:  Søknad om dispensasjon må begrunnes og sendes administrasjonen på mail til: 

gymogturn@gymogturn.no senest to uker før årsmøtet/tinget finner sted.  
Det vil bli gjort en helhetsvurdering av søknadene hvor momentene i veiledningen til 
NIFs lov § 2-4 vil bli vektlagt.  
Søknader som ikke er begrunnet, eller det ikke foreligger “særlige forhold” skal 
avslås.    
 
Det er et ufravikelig krav fra NIF om at vi må jobbe med kjønnsbalanse. Får vi flere 
gutter med som aktive utøvere, vil vi på sikt også få flere gutter med både som 
trenere og ledere. Dette må vi sette fokus på i hele organisasjonen, og 
kjønnsbalanse bør løftes og være et av NGTFs satsningsområder i neste 
strategiperiode.  
 

FS-51/22-24    Framdriftsplan, strategi- og handlingsplaner  
Avdelingsleder Organisasjon, Eirik Bolme, la frem forslag til fremdriftsplan for strategi- og handlingsplaner 
2024-2028.  
 
Arbeidet med utarbeidelse av strategisk plan fram mot kommende forbundstinget, ivaretas av en 
arbeidsgruppe nedsatt på kretsledermøtet i januar 2023. Arbeidsgruppen har fått i oppdrag å levere et ferdig 
dokument innen utgangen av februar 2024.   
  
Gruppen består av:  

• Solveig Johansen Nygaard, styremedlem forbundstyret 

• Stian Syvertsen, medlem breddekomitéen  

• Iuliana Pedersen, kretsleder Viken og Oslo GTK  

• Anne Løndalen, kretsleder Rogaland GTK  

• Stig Nilssen, NGTFs administrasjon  
 
I tiden frem til tinget i 2024 vil det være flere parallelle prosesser - en for å utarbeide strategisk plan 2024-
2028 og en prosess som handler om utarbeidelse av handlingsplaner 2024-2028. I tillegg vil det i innledende 
fase av arbeidet legges vekt på evaluering av inneværende tingperiode.   
Strategisk plan klargjøres for høringer i organisasjonen i tidsrommet oktober 2023 til januar 2024. 
Kretsledermøtet i januar 2024 danner siste felles diskusjonsmøte omkring planen før den ferdigstilles. Den 
overordnede strategiske planen vil bli lagt frem for vedtak på forbundstinget i 2024.  
 

 

Utarbeides:  Hva:  Hvem:  Frist ferdigstillelse 
/utførelse:  

April Oppstartsmøte, gjennomgang av 
prosess og planer 

Arbeidsgruppen 30.04.2023 

01.06.2023-
10.09.2023  

Utarbeide rammene for 
strategiseminaret som skal lage utkast 
til strategisk plan på overordnet nivå  

Arbeidsgruppen  15.09.2023  

23.09.2023-
24.09.2023  

Strategiseminar - utarbeide strategisk 
plan på overordnet nivå – utkast  

Forbundsstyret  
Kretsledere  

24.09.2023  

mailto:gymogturn@gymogturn.no
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Ledergruppen  

25.09.2023-
30.09.2023  

Ferdigstille utkast strategisk plan   Arbeidsgruppen  30.09.2023  

01.10.2023-
09.10.2023  

Lage bestilling til komiteer og aktiviteter 
om gjennomgang av strategisk plan i 
tråd med vedtak i FS  

Ledergruppa utarbeider, 
arbeidsgruppa godkjenner 
pr e-post.  

09.10.2023  

10.10.2023  Utsending av bestilling til komiteer og 
aktiviteter om gjennomgang av 
strategisk plan  

Ledergruppen  10.10.2023  

11.10.2023-
30.11.2023  

Høringsrunde i komiteer, kretser og 
aktiviteter på utkast strategisk plan  

Komiteer, aktiviteter, 
ansatte, kretser og lag   

30.11.2023  

11.10.2023-
30.11.2023  

Arbeid med utarbeidelse av 
handlingsplaner   

Komiteer, aktiviteter, 
ansatte  

30.11.2023  

01.12.2023-
15.12.2023  

Sammenstilling av forslag til strategisk 
plan, samt ferdigstilling av 
handlingsplaner  

Arbeidsgruppen  15.12.2023  

18.12.2023  Utsending av revidert forslag til høring 
og diskusjoner i organisasjonen  

Komiteer, aktiviteter, 
ansatte, kretser og lag  

20.01.2024  

27.01.2024 – 
28.01.2024  

Kretsledermøte 2024 drøfter innkomne 
innspill  

Forbundsstyret, 
kretsledere, ledergruppen  

28.01.2024  

01.02.2024-
28.02.2024  

Strategisk plan – overordnet nivå og 
handlingsplaner foreligger.  

Arbeidsgruppen  28.02.2024  

01.03.24-
10.04.2024  

Tingpapirene sendes ut senest to uker 
før forbundstinget  

  19.04.2024  

 

Vedtak:  Den fremlagte fremdriftsplan for strategi- og handlingsplaner 2024-2028 vedtas. 

Arbeidsgruppen får mandat til å justere planen i april dersom det er hensiktsmessig.  
  

FS-52/22-24        Internasjonal strategi   
Oppfølging av sak 02-22-24.  
Vi har i dag flere internasjonale kandidater, og representerer på ulike nivåer i våre internasjonale forbund. Vi 
mangler imidlertid en tydelig retning og mål for vårt internasjonale engasjement.  
Det ble på styremøte 01. Juli 2022 vedtatt at det skal igangsettes et arbeid med å få på plass en 
internasjonal strategi, men dette arbeidet har ikke kommet i gang.   
  
Vedtak:  Arbeidet gjenopptas og et første møte vil bli avholdt i løpet av nærmeste fremtid.  

Nivået på det nordiske samarbeidet må avklares før sommeren, i god tid før fristene 

for å fremme kandidater til FIG-kongressen i 2024. 

Retningslinjer og krav for de som i fremtiden ønsker seg internasjonale verv må 

utarbeides som del av arbeidet.     

    

FS-53/22-24  Arrangement, strategi 
Styret hadde en diskusjon om dagens arrangement, og nivået på disse. Det er generelt utfordrende å få tak i 
arrangører på både forbunds- og kretsnivå, og både i konkurranse- og i breddeavdelingen.  
Vi har for eksempel ingen arrangør til Landsturnstevnet i 2025 og på kretsledermøte i januar kom det tydelig 
frem at det var store utfordringer med å få arrangører til kretsenes stevner og konkurranser.    
Når NM-veka går av stabelen i Trondheim i juni 2023, blir det uten apparatturn, som opprinnelig var planlagt. 
Dette var et arrangement som skulle sendes på NRK, og som hadde gitt oss en unik synlighet.  
   
At vi ikke får arrangører skaper uforutsigbarhet for utøverne, det gjør at det blir enda vanskeligere å få 
mediaoppmerksomhet og samarbeidspartnere, det fører til lavere deltagelse, det foringer kvaliteten på 
arrangementene, og det blir enda mer kostbart for arrangøren som til slutt tar risikoen.  
  
De viktigste argumentene som for ikke å ta på seg arrangement er økonomi og arbeidsbelastning. Et stort 
arrangement er ofte forbundet med et underskudd, og det krever i tillegg mye av de frivillige. Dette preger 
også kvaliteten på arrangementene våre.    
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Skal vi få mer attraktive arrangement og mer synlighet i media er vi nødt til å se på konseptene våre og 
forsøke å gjøre noe for å:  

1. Få flere arrangører   
2. Få bedre kvalitet på arrangementene     

 
Vedtak:  Det settes ned en gruppe som ser på konkurransekonseptene våre og økonomien 

rundt disse. Gruppen ledes av Kjetil Folkvord i forbundsstyret. Mandat og kandidater 
til gruppen vedtas på neste styremøte.  

      

FS-54/22-24  Representant til Gymnastics for all komiteen i European Gymnastics 

Lasse Hauser er foreslått av European Gymnastics som nytt medlem inn i Gymnastics for all komiteen, da et 

av komitemedlemmene har trukket seg. Lasse stilte til valg til vervet under kongressen i desember, men var 

da den kandidaten med flest stemmer som ikke ble valgt inn.  

 

Vedtak: NGTF stiller seg bak at Lasse Hauser blir en del av Gymnastics for all komiteen i 

European Gymnastics.   

 

FS-55/22-24  Innspill til «Idretten vil – 2023-2027» - ny langtidsplan for norsk idrett 

 
NIF har bedt om innspill til «Idretten vil» med frist for tilbakemeldinger den 21.mars. 
Styret diskuterte hva som vil være de viktigste strategiske områdene for NGTF fremover, og fremhevet bl.a. 

anlegg, kjønnsbalanse og ALLE skal med, også barn i aldersgruppen 0-5 år.  

 

Vedtak: Styremedlemmene setter seg inn i dokumentet og oversender innspill til 

generalsekretæren innen 17.03.23. 

 

FS-56/22-24 Representasjon kretsting til Trøndelag og NM Gymnastikkhjul 

Oppfølging sak FS-40/22-24 

Det er utfordrende med mange representasjonsoppdrag på samme helg, og styret har ingen som kan stille 

på kretstinget til Trøndelag eller NM i gymnastikkhjul den 18. mars. 

 

Vedtak: Det stiller ingen representant fra styret under NM i gymnastikkhjul 2023.  

Avdelingsleder kompetanse, Christine Ellingsen, stiller som representant til 

kretstinget i Trøndelag.  
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